
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 7. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 312
Mener ministeren, efter at have læst artiklen ”25 år uden røntgenbeskyttelse
af halsen gav kræft”, at reglerne for beskyttelse under røntgenfotografi er til-
strækkelige som de er i dag, herunder om ministeren mener, at reglerne bør
skærpes efter for eksempel engelsk forbillede, hvor sygeplejersker maksimalt
må assistere under røntgenfotografi 3 gange om året ad hensyn til strålefa-
ren? Der henvises til artiklen ”25 år uden røntgenbeskyttelse af halsen gav
kræft” i Serviceforbundets medlemsblad, Service nummer 2, april 2013.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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